



Närvarande

Rikard Alfjorden	Ordförande
Clara Danielsson	Vice Ordförande
Fredrik Roselin	Kassör
André Medin	Utbildningsbevakningssamordnare
Zebastian Hallsten	Alumn
Erika Möller	PR/informationsansvarig
Rebecka Skarin	Arbetsmarknadskontakt
Lydia Linse	Arbetsmiljö kvalitetsansvarig
Elin Lind	Sekreterare
Alexander Lyckebo	Utlåningsansvarig

§ 1 Inledande formalia

§ 1.1 Mötet öppnas

Rikard Alfjorden förklarar mötet öppnat klockan 18.38 den 2015-09-16 i E241.

§ 1.2 Mötets behörighet

10 antal styrelsemedlemmar närvarande. Mötet anses behörigt.

§ 1.3 Val av mötesordförande

Till mötesordförande väljs Rikard Alfjorden.

§ 1.4 Val av mötessekreterare

Till mötessekreterare väljs Elin Lind.

§ 1.5 Val av protokolljusterare

Till justerare väljs André Medin och Lydia Linsé.

§ 1.6 Adjungeringar

Simon Persson, Lucas Asplund, Arvid Marklund, Oskar Tengberg och David Söderberg adjungeras in.

§ 1.7 Föregående protokoll

Inga föregående protokoll hanteras.

§ 1.8 Fastställande av dagordning

Dagordningen godkänns.



§ 2 Information

§ 2.1 Information från styrelsen

Rikard Alfjorden har sedan föregående möte tittat igenom stadgar och styrdokument för att ta reda på ett tillvägagångs sätt för att skapa ett pr/info-utskott. Rikard har även hållit Expen öppen och vart på teambuilding.

Clara Danielsson har sedan föregående möte träffat KF-ledamöterna och medverkat vid utfrågning av nya AO för ledningsgruppen. Clara har även hållit i sektionens ordfråda, mejlat om SMART, hållit Expen öppen och medverkat under teambuilding.

Fredrik Roselin har sedan föregående möte vart på teambuilding, betalt räkningar, satt in pengar på banken, bokfört, skrivit på papper och mejlat premiemax för förhandling om pris på märken. Fredrik har även fått pengar från snabbgross för philms dubbelbetalning, hållit Expen öppen där märken såldes för 650kr, bokat möte med föregående kassör och förberett inför teambuilding.

André Medin har sedan föregående möte värvat programråd, hållit Expen öppen och varit med på teambuilding.

Zebastian Hallsten har sedan föregående möte haft ett möte med föregående års alumnkontakt, skapat en linkedin, hållit Expen öppen och vart med på teambuilding.

Erika Möller har sedan föregående möte haft möte med subgrupperna för att presentera mutter-idén, uppdaterat alla mejllistor, lagt upp nya protokoll och hjälpt Sara med att ladda upp gamla protokoll. Erika har även hittat en lämplig person till utskottet och ordnat med slack och trello till styrelsen.

Rebecka Skarin har sedan föregående möte vart på teambuilding, hållit Expen öppen och fått papper av Mattias över X-PM-hyra.

Lydia Linse har sedan föregående bokat möte med de andra skyddsombuden, tittat på hur mycket sponsring som kan fås av kåren för sektionensmiddagen, satt sig in i slack, hållit Expen öppen och vart med på teambuilding.

Elin Lind har sedan föregående möte renskrivit protokoll och fått dem justerade. Elin har även arrangerat och medverkat på teambuilding.

Alexander Lyckebo har sedan föregående möte hyrt ut maskinen, introducerat Jonas i hur utlåningssystemet fungerar och gett honom nycklar samt gratis medlemskap på X-PM. Alexander har även haft möte med ordförande på X-PM angående hyreshöjning, hämtat boombox, gjort budget för ljudsystem med Oskar Tengberg samt förberett inför och medverkat på teambuildingen.



§ 3 Diskussion

§3.1 Högtalarsystem

Oskar Tengberg i 6M presenterade fyra stycken budgetförslag för fyra olika ljudsystem. Om ljudsystem köps in planerar Oskar att uppmana varje subgrupp att ha en ljudansvariga som han kan visa hur systemet ska hanteras samt skriva en lättförståelig manual.

§3.2 Förråd

6M önskar få nyckel till förrådet. Alexander tar på sig ansvar att trycka upp en ny nyckel som de kan få.

§3.3 Konto 6M

6M önskar få ett konto med startkapital för att slippa ligga ute med medlemmarans egna pengar innan varje event. Krav på 6M skulle då bli att de måste hålla väldigt ordentlig bokföring. Fortsatt diskussion vid senare möte.

Lucas Asplund, Arvid Marklund och Oskar Tengberg lämnar mötet 19.30

§3.4 Alkohol nolle-p

Kåren är öppna för förslag inför annan hantering nästa år. Lyfta frågan till KF diskuterades.

David Söderberg och Simon Persson lämnar mötet 20.00

§3.5 Företagsswish

Kassör Fredrik Roselin önskar skaffa företags-swish till styrelsen, styrelsen tycker det låter bra. Detta skulle underlätta insättning av pengar avsevärt och skulle eventuellt kunna användas av 6M istället för deras egna efterfrågade konto. Fredrik tar på sig ansvaret att titta vidare på detta och sätta sig in i det ännu lite mer.



Maskinteknologi-sektionens styrelsemöte
Sammanträdesdatum: 2015-09-16
Tid:18.38 Plats: E241

Mötesprotokoll nr 4 – 2015/2016

§ 4 Beslut

§4.1 Högtalarsystem

Styrelsemötet beslutar att presentera det fjärde högtalarsystem-alternativet för medlemmarna på det kommande sektionensmöte.

§ 5 Övrigt

§ 6 Avslutande formalia

§ 6.1 Nästa möte

Nästa sammankomst, fredagen den 2015-09-18, kl. 12.00 i Expen.
Nästa möte, tisdagen den 2015-09-22, kl. 18.00.

§ 6.2 Mötet avslutas

Rikard Alfjorden förklarar mötet avslutat klockan 20.22.

Protokollförare: *Elin Lind* /Elin Lind

Mötesordförande: *Rikard Alfjorden* /Rikard Alfjorden

Justeras: *André Medin* /André Medin

Lydia Linse /Lydia Linse